



دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM

27/03/2020

Messrs. General Managers of Tourism & Hotel
Establishments

السادة/ مدراء المنشآت السياحية والفندقية المحترمين

Circular No. 24/2020

تعميم رقم 2020/24

Subject: Medical Quarantine Services within Tourism
and Hotel Establishments

الموضوع: الحجر الصحي ضمن المنشآت السياحية والفندقية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

In line with the preventative measures for Coronavirus (COVID-19), the Department of Culture and Tourism – Abu Dhabi is instructing all tourism establishments in the Emirate of Abu Dhabi to comply with the following regarding offering medical quarantine services within the establishment:

تماشياً مع التدابير الوقائية الخاصة بفيروس كورونا (كوفيد-19)، توجه دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي جميع المنشآت السياحية والفندقية في إمارة أبوظبي بضرورة الالتزام بما يلي من حيث تقديم خدمات الحجر الصحي ضمن المنشأة:

-Do not provide any quarantine services within hotels and tourist establishments without notifying DCT Abu Dhabi and obtaining the necessary approval.

- عدم تقديم أي خدمات متعلقة بالحجر الصحي ضمن المنشأة الفندقية والسياحية إلا بعد إخطار دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي والحصول على الموافقات اللازمة منها.

Hence, you are kindly requested to send all relevant information and details to DCT Abu Dhabi email: abesheri@dctabudhabi.ae.

وعليه، يرجى التكرم بإرسال المعلومات والتفاصيل ذات الصلة للدائرة على البريد الإلكتروني: abesheri@dctabudhabi.ae

Your adherence is required to ensure the health and safety of Abu Dhabi hotel guests and visitors and to ensure DCT Abu Dhabi is fully aware of the quarantine service activities undertaken in this regard.

يرجى الالتزام بتطبيق الوارد أعلاه لضمان السلامة والصحة العامة لكافة النزلاء والزوار ولضمان إطلاع الدائرة على كافة الخدمات المقدمة بهذا الشأن.

Please note DCT Abu Dhabi inspectors will be visiting tourism establishments to ensure adherence to these instructions.

ونحيطكم علماً أنه سيتم تفتيش المنشآت السياحية وجميع مرافقها من قبل مفتشي دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي للتحقق من الالتزام بهذه التعليمات.

Kindly ensure compliance with the above mandatory instructions. Legal measures will be taken against violators according to the applicable legislation.

أملين منكم التقيد بما أشرنا إليه تفادياً للإجراءات القانونية التي ستتخذ بشأن المخالفين وفق التشريعات النافذة.

Kind Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi

دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي





دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM